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Praca w Intermarche 
Zakończył się proces rekrutacji pracowników 

do polkowickiego Intermarche. Znajdzie w 
nim pracę 49 osób, w tym 46 z terenu gmi
ny Polkowice. Otwarcie centrum zaplanowa-

no na 9 grudnia. • 
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Autobus strachu 
~że ~ da;zJo n<Metdo KY
rnx:etJia lOe[j na jeti7ym z pr:zystJnkfJw. 
w takiej sytwt:ji ~ ~ a na
~ pcMinim ~ T}'łkD, że mow
Gl się boi, bo ~ nieldtx)dl pa
sai«6w ptzekracr;l ~ tpnire. fł>. 
Ii:ja w talciej sytuaci ~ ~ 

Budowa kompleksu handlowego 
Intermarche-Bricomarche trwa p~ 
ul Kolejowej w R>lkowicach od lipca 
bl: 'Thraz WSI;YStkie prace skupi.ąją się 
na wykaix:zaniu wnętrz pomieszczeń 
handlowych Wzory ankietooobowych 
dla 006b chętnych do poqjęcia procy w 
Intermarche byty opracowane przez 
dzierlawcę obiektu i przesiane do 
Urzędu Gminy w R>lkowicach ?:1 
wneśnia. ByJy 00stępne wyIą:2nie dla 
osób zameldowanych na terenie gmi
ny i powiatu polkowickiego. Od tego 
dnia rozpoczął się właściwy proces re
krutacji Wydawanie ankiet 1lwało do 
22 pażdziemika. - Wpłynelo do nas 
zwrotnie 341 podań ~ch z 
których r.racoctawca wybrnll50, w ce
lu JXZeProwadzer:IianYlllJÓW kwalifika
cyjl\Ych - powiedziala Gabńela Bara
nowska, dyrektor WydziałU Inicjatyw 
~i ĘynlruPracy UG w 
R>Ikowicach. - wszystkie te rozmowy 
ooby\\'aly się na IlBS2ą JXOŚbę w bu
dynku urz.ędu gminy. Mieliśmy też 
możliwOOć ~iczenia w tych luz. 
mowach -dodaje Baranowska 

4 paWziemika odb)io się wspólne 
spotkBnie pracod.awcy z wybran}nń 
ptZeZ niego kandydatami. - Thraz 
~ich<2ekacykl~wa .. 
DYCh pt7.€'Z nas szkoleń -mówi Marek 
Skrzypczak. prowadzący sklep Inter
marche. -RalpocznąSJęonewną]bliż-

szy poniedziałek, 8 października w 
jecJ.nym z porrueszczeń urzędu gmi
ny ! pottwają ok. dwóch tygodni., w 
zależności od działu w którym za
trudnimy pracowników. Dodaje on, 
że tennin otwarcia Intennarche (9 
grudnia) będzie na pewno dotrzy
many. 

Nadal natomiast tlwa rekrutacja 
do drugiej części centrum handlo
wego przy ul Kolejowej - sklepu Bń-
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Wyd wntctwo b zpla e 

comarche. 'I\l jednak współpraca z 
gminą ograniczyła się do wydawania 
przez tę ostatnią ankiet dla chęt
nych do pracy osób. UG przyjmował 
je z powrotem do 28 października 
Do tego dnia wpłynęlo ich 205. Jak 
powiedzial Krzysztof Szymański, 

~eńawca Bocomarche. o~e 
sklepu zaplanowano na ten sam 
dzień co Intermarche. tzn. 9 grudnia 
tego roku. 
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e Jeszcze nie teraz 
Szumnie zapowiada

ny na tegoroczną 
Barbórkę Pomnik 
Górnikom Polskiej 

Miedzi stanie ... 
być może stanie do
piero w roku 2005 

Rejestracja komitetu organi
zacyjnego trwala kilka miesię
cy.O pomniku głośno było kil
ka miesięcy temu. Podczas 
zorganizowanej konferencji u 
posła Ryszarda Zbrzyznego 
przedstawiono projekt, kon
cepcję pomnika, koszty oraz 
sposób zebrania funduszy. Bu
dowa miala kosztować około 
pół miliona złotych, mial a 
trwać około trzech miesięcy, a 
pieniądze mialy zostać zebra
ne od sponsorów i podczas 
publicznej zbiórki. Z ambit
nych planów niestety niewiele 

wyszło. Komitet budowy po
mnika czekal kilka miesięcy 
na rejestrację w sądzie. Gdy 
już został zarejestrowany sto
warzyszenie wybrało nowe 
władze i procedura rejestracji 
rozpoczęła się na nowo. - Do
piero teraz kończymy koszto
rys - mówi Jerzy Olczyński, 
przewodniczący komitetu. 
Rozmawiamy ze sponsorami. 
Ogłosimy publiczną zbiórkę 

pieniędzy. 

Pomnik ma mieć formę 

dwóch liści laurowych skręco
nych w formie kasku. Oryginal
ności będzie mu nadawała 
również lampka górnicza, 
świecąca prawdziwym żółtym 
światlem. Wysoka na cztery 
metry i ważąca 10 ton bryła ma 
zostać wykonana z brązu. Na 
specjalnej podstawie zostanie 
wmurowany napis: Górnikom 
Polskiej Miedzi. 

Anna OS.1dczuk 

Uwaga konkurs !!! 
Młodzieżowa Rada Mia

sta ogłasza konkurs na logo 
swojej organizacji. Konkurs 
kierowany jest do uczniów 
szkół gimnazjalnych i po
nadgimnazjałnych z terenu 
gminy Polkowice . Młodzie
żowi społecznicy chcą tym 
samym rozpocząć wspÓł

pracę z gminnymi placów
kami oświatowymi, a także 
poszerzać zainteresowania 
plastyczne wśród młodzie
ży. Praca powinna mieć for-

mat A4, być wykonana 
czarnym markerem lub fla
mastrem. Uwzględniane bę
dą również prace wykony
wane techniką komputero
wą. Projekty należy złożyć 
do 19 listopada u swoich 
nauczycieli plastyki lub w 
kancelarii Urzędu Gminy 
do godziny 16 . Na uczestni
ków czekają nagrody. 
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z życia miasta 

Podpisali by promować 
Samorządy Związku Gmin Zagłębia Miedziowego (Polkowice, Przemków, Chocianów, Grębocice, Ra
dwanice, Gaworzyce, Jerzmanowa, Pęcław) oraz Bytom Odrzański, Nowe Miasteczko, Starostwa Po
wiatowe w Polkowicach i Nowej Soli, Nadleśnictwo Szprotawa i Fundacja Ekologiczna "Zielona Ak
cja" 12 października 2004 r. podpisały Porozumienie "Wzgórza Dalkowskie". Jego celem jest sty-

mulowanie lokalnych inicjatyw na rzecz rozwoju obszarów wiejskich. 

Wzgórza Dałkowskie to 
wyjątkowy obszar - liczne 
pagórki i wzniesienia, more
na porozcinana gęstą siecią 
dolinek tworzą niepowta
rzalny, jedyny w swoim ro
dzaju krajobraz. Niestety 
istniejące tutaj problemy
natury ekologicznej, spo
łecznej i gospodarczej wy
magają podjęcia wspólnych 
działań, dlatego właśnie po
wstało Porozumienie Wzgó
rza Dalkowskie. Jego człon
kowie zadeklarowali promo
wanie przedsięwzięć mają
cych na celu ochronę dzie
dzictwa przyrodniczo-kul
turowego oraz rozwój regio
nu. Będą realizować ten cel 
m.in. poprzez podejmowa
nie wspólnych działań na 
rzecz rozwoju infrastruktu
ry turystycznej, budowanie 
zasad i form współpracy 

między sektorem pu blicz
nym , organizacjami poza-

rządowymi i biznesem, wy
mianę doświadczeń, zwięk
szanie świadomości spo
łecznej dla realizowanych 
przedsięwzięć oraz pozyski
wanie środków finanso
wych. 

W celu uzyskania fundu
szy na realizację tych celów 
Porozumienie zamierza 
wziąć udzial w Pilotażowym 
Programie Leader+. Pro
gram LEADER jest obecny 
w Unii Europejskiej już pra
wie czternaście lat i cie.szy 

się bardzo dużym zaintere
sowaniem i dobrą opinią 

społeczności wiejskich. W 
obecnym okresie programo
wania 2000-2006 trwa kolej
na, trzecia już edycja tego 
programu. Porozumienie 
opracowuje właśnie wnio
sek do Leadera +, którego 
termin składania upływa 15 
grudnia br. 

EwelinJ zatkowsb 

Pomoc z LEADER-a przeznaczona jest na oddolne tworzenie i reali
zację strategii rozwoju danego terytorium, a nie na konkretne pro

jekty. W praktyce wygląda to tak, że lokalna spolecznofć (o ile zor
ganizuje się i wyłoni swoją reprezentację) dostaje do dyspozycji pu
lę ~rodk6w finansowych, kt6rą może do~t swobodnie rozporządzać, 
wykorzystując przyznane ~rodki na sfinansowanie rozmaitych dzia
łań slużącrch zrealizowaniu przyjętej strategi;, Niezbędnym i pod
stawowym warunkiem, aby lokalne ~rodowiska mogły skorzystać z 
pieniędzy przewidzianych w ramach LEADER-a jest stworzenie lo-
kalnego partnerstwa oraz opracowanie strategii rozwoju obszaru 

wiejskiego dla swojego terytorium, 

Nagrody dla studentów 
ALD~/TcCfmr:ja.ldfjOOz)młna
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Nasze terna 

Bezpieczne zebry 
Od 10 lat komenda Straży Miejskiej w 

Polkowicach dba o to, by uczniowie naszych 
szkół mogli bezpiecznie do nich dotrzeć. 

Każdego dnia roku szkolnego sześciu straż
ników strzeże spokoju na przyszkolnych 
przejściach dla pieszych . .Jest to jeden 

z elementów dbałości o bezpieczeństwo, za 
które nasza gmina zdobyła w tym roku 
pierwszą nagrodę w konkursie ministra 

spraw wewnętrznych "Bezpieczna Gmina". 
.Jednak to, co w Polkowicach stało się 

normą, dla wielu sąsiednich samorządów 
jest tylko pobożnym życzeniem. 

Lubin 
W Lubinie wola zabezpieczenia dzieciom przejść przez jezdnię 

przy szkołach musiala zostać zredukowana do kilku pierwszych dni 
września Pracę tę wykonują lubińscy strażnicy miejscy. - Z począt
kiem każdego roku szkolnego, w miarę naszych możliwości i środ
ków staramy się pomóc najm.lodszym uczniom i nadzorować spo
sób, w jaki przechodzą przez jezdnię do szkOły - mówi Piotr Dudek, 
komendant Straży Miejskiej w Lubinie. Oczywiście idealnie byłOby 
móc prowadzić taką akcję cały rok - dodaje. Dlatego koncentrujemy 
się w tych pierwszych dniach września na uczuleniu na zagrożenia 
drogowe tych dzieci, które idą do szkoły po raz pierwszy - dodaje 
Dudek. 
Głogów 
Głogów jest miastem, w którym nie ma straży miejskiej. Ciężar 

opieki nad dziećmi wyruszającymi do szkoly spada więc na policjan
tów. - Nasze dzialania wykonujemy w oparciu o ogólne polecenia ko
mendy wojewódzkiej policji - wyjaśnia podinspektor Ryszard Wójto
wicz, z-ca komendanta głogOWSkiej pOlicji - dlatego nasza pomoc 
ogranicza się do kilku dni września. Nie sposób własnymi silami za
pewnić bezpieczeństwo przy szkołach w calym, 72 tysięcznym mie
ście. Dlatego na bieżąco analizujemy miejsca nasilonych kolizji i tyl
ko tam staramy się nieco częściej kierować Służby patrolowe. 

Zielona Góra 
Również w Zielonej Górze część zadań, jakie zwykle wykonuje 

straż miejska, musiala przejąć tamtejsza policja. Straż miejską zli
kwidowano tam pięć lat temu. Od czterech lat miejski samorząd za
trudnia kilkanaście osób, których jedynym zajęciem jest zapewnie
nie dzieciom bezpieczeństwa przy szkolnych przejściach dla pie
szych. Niestety i tutaj nie prowadzi się tych akcji systemem ciągłym. 
Osoby przeprowadzające dzieci. wyposażone są w odblaskowe ka
mizelki i policyjne lizaki - powiedziala nadkomisarz Donata Wojnicz, 
rzecznik zielonogórskiej komendy policji. Wspiera ich 15 dzielnico
wych, za którycb etaty placi także urząd miasta 
Wrocław 
Stolica Dolnego Śląska prowadzi stalą kontrolę przejść dla pie

szych w pobliżu ok. 80 wytypowanych wrocławskich szkół. Akcję ta
ką rozpoczęliśmy przed 12 laty - wyjaśnia rzecznik wrocławskiej 
straży miejskiej Dagmara Turek. Zaangażowanych jest w nią co
dziennie ponad stu strażników. którzy dozorują przejścia w godzi
nach rannych. Oczywiście miejsca te są dodatkowo dobrze oznako
wane, ale zdarzalo się często, że kierowcy ignorowali te znaki. Do
piero wraz z pojawieniem się strażników, można mówić o zdecydo
wanej poprawie bezpieczeństwa - dodaje Dagmara Turek. 

Warto nadmienić. że ani ustawa o samorządzie gminnym. ani 
ustawa o strażach gminnYCh nie naklada na samorząd, czy straż 
miejską obowiązku wyznaczenia osób do czuwania nad bezpieczeń
stwem na drodze dziecka do szkoły. Decydują finanse i dobra wola. 
Tym bardziej cenne są zabiegi władz wszędzie tam, gdzie akcję taką 
udaje się przeprowadzić, w trosce o bezpieczeństwo dzieci. 
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Droga przez mękę 
Warunki, w jakich 

przychodzi podróżo
wać ludziom 

jadącym do Lubina 
autobusem relacji 

Polkowice - Legnica 
o 7:05 są wręcz ma
kabryczne. Przecie
kający dach, brak 
ogrzewania oraz 

stuczterdziestooso
bowytłum to 

codzienna norma. 
Oliwy do ognia dole
wa dodatkowo po

stawa 
wąskiego grona 
podróżujących ... 

- Na porządku dziennym w "sza
rej strefie" jest palenie papierosów 
czy marihuany - mówi tegoroczna 
maturzystka Magdalena Cichowicz, 
którndo~d~eż~af~ym 
autobusem. Na pytanie, co nazywa 
"szarą strefą", odpowiada: - 'Ib tylna 
część autobusu, w której siedzi kilku 
mało kulturalnych mlodzieńc6w. 

Ale palenie tytoniu czy marihuany 
to mało ... -Często w tylnej części au
tobusu dochodzi do bójek, w które 
wciągani są inni podró~ący wbrew 
własnej woli - relacjonuje Magda -
sama niejednokrotnie dostałam po 
głowie od kogoś z tyłU. - dodąje. 

-Podobne problemy z młodzieżą 
mamy również na innych kursach -
mówi Danuta Leśniak, zastępca 

kierownika lubnińskiego PKS-u. -
Obecnie w kwestii bezpieczeństwa 
mogę zagwarantować, że postara
my się zwiększyć liczbę kontorole
rów na tym kursie - dodąje. 

- Ostatnia kontrola, którą sobie 
przypominam, miała miejsce w paź
dzierniku, ale roku 2003... - mówi 
Magda - Wiele osób zdąiąc sobie z 

tego sprawę w ogóle zrezygnowała z 
zakupu biletów miesięcznych i jeź
dzi ''na gapę" - mówi. -We wrześniu 
sprzedaliśmy 108 biletów miesięcz
nych na tym kursie, a w autobusie 
mieści się 140 osób. - twierdzi pani 
Leśniak. - Autobusem jeździ co naj
nmiej 140 osób, a może i więcej . -
mówi Magda 

Jednak głównym zarzutem kiero
wanym pod kierunkiem PKS-u Lu
bin jest stan techniczny pojazdu. -
Przypominam sobie taką sytuację, 
kiedy w trakcie jazdy uchyli.ly się 

drzwi autobusu! Resztę podróży 

spędzIlam w ekwilibrystycznej po
zycji, bo balam się, że wylecę z po
jazdu - mówi inna z podró~ących 
autobusem -Kierowca przed wyru
szeniem na trasę ma obowiązek 
sprawdzić stan tec1miczny pojazdu, 
i dopiero gdy wszystko jest w po
rządku moźe ruszyć - zauważa Da
nuta Leśniak. Ale takjak kierowca 
może nie przewidzieć, co stanie się z 
drzwiami pod wPływem napierąją
cego tlumu, tak już przeciekający 
dach, lub, tym bardziej, brak 0grze
wania powinny zwrócić jego uwagę. 

- Proszę podać datę, aja sprawdzę, 
czy kierowca awarię zgłosi! - mówi 
pani Leśniak, ale raczej świadczy to 
o lekceważącym stosunku kierow
ców do pracy niż o wzorowym 

wręcz, jakby wskazywały na to pa
piery prezentowane nam przez pa
nią Leśniak, stanie autobusu. 

Ale kierowcami kieruje nie tylko 
lekkomyślność, lecz również lęk. Na 
pytanie. jak może zareagować kie
rowca na karygodne zachowanie 
podróżujących, pani Leśniak mówi: 
- Kierowca może zatrzymać bilet 
~ącego i wyprosić go z auto
busu - dodąje jednak: - Do sytuacji 
takiej doszło tylko raz, i to w dodat
ku nie na kursie Polkowice - Legni
ca 
- Jeś1ijest problem w autobusie kie
rowca powinien zadzwonić na poli
cję, bądź straż miejską i odpowied
niajednostka będzie interweniować 
-mÓwi Maciej Śmigieł, zastępca k0-
mendanta Straży Miejskiej w Polko
wicach - Jest też inne wyjście. Kie
rowca JllOźe bezpośrednio poclje
chać pod komendę i zgłosić pro
blem. 

Delikwenci, o których mowa w 
tekście, mogą odpowiedzieć za za
kl6canie porządku publicznego. Są 
też odrębne przepisy PKS, które za 
np. zaśmiecanie autobusu przewi
dtiją wy. Ale j~ pobierać kary jeśli 
kierowcy autobusu ze strachu nie 
egzekwt'iją przepisów? 

Andrzej Padf1icwski 

Dzień Otwartych Przyjęć 
Sala wykładowa, 
czytelnIa interne

towa , nowe 
okna, zewnętrzna 
elewacja, odno
wione hole - tak 
wygląda po za-
kończonej moder
nizacji Powiatowy 
Ośrodek Porad

nictwa Psycholo
giczno - Pedago

gicznego i Do-
radztwa Meto

dycznego w Pol
kowlcach. 

Sala wykładowa na 30 miejsc ~ 
już w peIni wypoołŻala i można z niej 
korzystać. Natomiast ~ inter
netową pnygotowano na pięć staoo
wisk komputerowych. 8pr?$Jjednak 
jeszcze w niej nie ma. - Ministerstwo 
~ Narodowej obiecalo przeka
zać nam komputery do końca roku -
mówi Jadwiga I.ehmann - Nalewaj
ska, dyrektor ośrodka. 

Przez blisko dv.'a miesiące z powo
duremontukorzystanie z uslugośrod
ka było utrudnione, dlatego 20 Jistopa
daogloszmo Dniem otwartych Przy
jęć. 

W sobotę, 20 listopada, w godzinach od 9 do 13 można skorzystat z po
mocy pedagog6w, logopedy, surologopedy, psychologów oraz doradcy 
.za~. Bez wczeAniejszego umawiania się można skorzystat z po
mocy specjalistów w sprawie dzieci i młodzieży. 
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Skreślony z listy 
Zbiornik odpadów poflotacyjnych Żelazny Most został skreślony 

z listy największych trucicieli w Polsce_ 

"Lista 80" to wykaz zakła
dów, które mają największy 
w kraju negatywny wpływ 
na środowisko. Powstała 14 
lat temu z inicjatywy ów
czesnego Ministra Ochrony 
Środowiska, Zasobów Natu
ralnych i Leśnictwa. 
Żelazny Most był na niej 

od początku. - Obecność 
zbiornika na tej liście wią
zala się raczej z jego wielko
ścią - wyjaśnia Wojciech 
Maślanka, szef Zakładu Hy
droteChnicznego, zarządcy 

zbiornika. 
Rok 2004 jest przelomo

wym dla Żelaznego Mostu. 
Wprowadzenie nowych roz
wiązań technicznych, które 
zmniejszyły wpływ odpadów 
poflotacyj nych na środowi
sko , zastosowanie zintegro
wanego systemu zarządza
nia jakością i bezpiecze~

stwem, pozwoliły do mini
mum ograniczyć negatywne 
wpływy zbiornika na atmos
ferę . - Nasz obiekt jest po-

równywalny do innych bu
dowli hydrotechnicznych w 
Europie pod względem 

technOlogii, zabezpieczeń 
czy monitorowania stanu 
samego zbiornika - zapew
nia Wojciech Maślanka. 

Zbiornik w ślad za hutami 
Na liście 80 znajdowały 

się również Huty Miedzi -
Legnica i Głogów, szybko 
zostaly jednak z niej skre
ślone. Zaklady te rozpoczę
ły bowiem intensywną pracę 
zmierzaj ącą do ogranicze
nia emisji zanieczyszczeń. 
KG HM otrzymal nawet ty
tuł "Lidera Polskiej Ekolo
gii" za osiągnięcia w dzie
dzinie ochrony atmosfery, 
szczególnie związane z pro
ekologicznymi działaniami 

dokonywanymi w hutach 
miedzi. 

Ropucha paskówka 
Zbiornik znajduje się na 

terenie trzech gmin: Rud
nej, Polkowic i Grębocic . W 
całości zajmuje 1410 hekta-

r~w. Zbiornik odpadów po
flotacyjnych wytwarza rów
nież specyficzny klimat a 
dowodem na to jest cho
ciażby nieczynny już zbior
nik odpadów poflotacyjnych 
Gilów, w okolicach Lubina. 
RekUltywacja tego nieczyn
nego składowiska pozwoliła 
odkryć gatunki zwierząt nie 
występujące na tym terenie, 
jak np. mewa pospolita czy 
ropucha paskówka. 

Teren samego Żelaznego 
Mostu jest sprzyjający dla 
ptactwa wędrującego. To 
właśnie na jego powierzchni 
zatrzymują się gęsi, lecące z 
północy na południe. 

Odpady poflotacyjne są 
magazynowane w Żelaznym 
Moście od 1977 r. Jego po
jemność to 350 mln metrów 
sześciennych. Obecnie trwa 
jego rozbudowa do pojem
ności 700 mln metrów sze
ściennych. 

Ann,) Os.1dczuk 

Zdaniem mieszkańców regionu 

MaJgorz<Jta Ch/ebno - W6jdk, miesz
kanka Po/kawie od 6 lat 

- My§/ę, że zbiornik jako tako 
nam nie zagraża. Mieszkam tu 
kilka lat i nawet go jeszcze nie 
widzialam. Jednak biorąc pod 
uwagę zanieczyszczenia to 
wręcz niemożliwe, by nie wy
dzielał on szkodliwych substan
cji do atmosfery. To składowi
sko trujących odpad6w więc 
wpływ jaki§ na pewno jest. To 

- nie jest działanie natychmiasto
we, ale rozłożone w cza ie. 
Wystarczy spojrzeć ile dzieci w 
naszym regionie choruje, ile z 
nich ma podwyższony poziom 
ołowiu. 

- Mieszkam trochę dalej od 
zbiornika, jednak biorąc pod 
uwagę jego wielkość niemożli
we się wydaje, by my jego 
wplywu nie odczuwali my wszy
scy. ł1ini ter skre§lił ze swojej 
listy Ze/azny Most, ałe czy na 
pewno skladowisko przestało 
być najwięk zym trucicielem na 
tym terenie? Tego nie da się do 
końca sprawdzić, jego szkodli
we działanie jest rozłożone IV 

czasie, przez to trudne do wy
krycia. Skutki mogą być odczu
walne nawet za kilkadziesiąt lal 

- My lę, że zbiornik jest niebez
pieczny i nie pozo taje bez wpły
wu na na ze zdrowie. Powietrze 
jest zatrute, nie tylko przez wy
dzielanie ze k1adowiska Żelazny 
Mo t, ale również otaczające nas 
kopalnie. Wiełu ludzi zapada na 
choroby górnych dr6g oddecho
wych. Został skreślony z listy 
największych trucicieli to dobrze, 
je t to dla nas mieszkańców Pol
kowic jakaś gwarancja, że może
my czuć się w miarę bezpiecznie. 

Wydarzenia 

» Mówi Adam Warchoł, dyrektor naczelny Royal Europa 

SPROSTAĆ WYZWANIU 
- Minęło kflkanaście dni od cza

su, gdy objął pan stanowisko dy
rektma nacrelnego. Oswoił się pan 
jużznową~ą? 

Zarządzanie przedsiębior
stwem nie jest dla mnie nowością. 
Pracując w chocianowskiej Fabry
ce Urządzeń Mechanicznych Oho
fum kierowałem pracą 1400 osób, 
tutaj załoga jest mniejsza. Poradzi
lem sobie wtedy, więc nie widzę po
wodu by tak samo nie miało być i 
teraz. Odpowiadając wprost na py
tanie. praca w Royal EUl'ppa nie 
jest dla mnie nowością. Znam fir
mę i jej możliwości Głęboko wie
rzę, że dotychczasowe doświadcze
nie pomoże mi skutecznie zarzą
dzać przedsiębiorstwem, przed 
którym - moim zdaniem -są wielkie 
możliwości 

- ZdlWl już pan poqjąć jakieś 
kluczowe <:Iecy4e? 

-Pracl\jemy nad budżetem !inny 
na przyszly rok. To jest teraz naj
ważniejsze. Planujemy wspólnie z 
moimi współpracownikami uzy
skać o okolo 40 proc. wyższy po
ziom sprzedaży, aniżeli w roku 
ubieg1ynl. Zamierzamy też ten 
wskaźnik utrzymać przez kilka ko
lejnych lat. Na raziejednak są to za
łożenia wstępne. 

-Bardzo ambitny plan, ale chyba 
trudno będzie go wykonać bez 
zwiększenia prod~ i niezbęd
nycll do U!go mwestY<lIL 

-Zgadzam się z panem Inwesto
wanie to jeden z priorytetów tej fir
my. Dlatego obecnie rozbudowuje
my park maszynowy o nowe linie 
technologiczne kilkakrotnie szyb
sze od dotychczasowych. W przy
szłości zamierzamy też wybUdO
wać nową halę produkcyjną. Prze
widuję, że stanie ona najpóźniej w 
2008 lub 2009 roku. Inwestycje te są 
konieczne, gdyż intensywny rozwój 
sprzedaży wymusza zabezpiecze-

nie odpowiedniego poziomu pro
dukcji Już teraz mamy tak dużo 
zamówień, że coraz częściej ocze
kt.Uą w kolejce na realizację. 

- Po wejściuPolski do Unii. Eur0-
pejskiej przed Royal Europa otwo
rw się nowe rynki, r:zy w związku 
z tym ftrma planuje ekspan&ję na 
zachód? 

- Z pewnością fakt przystąpienia 
do UE uprościł procedury handlo
we. Chcialbym jednak zaznaczyć, 
że sp~edaZ ek.spoltowa już od 
dluższego czasu stanowi główny 
trzon działalności handlowej naszej 
fumy. W tej chwili nasze produkty 
eksportowane są do bardzo wielu 
krajów, min. do Anglii, Francji, Nie
miec oraz krajów Pribaltyki. Ostat
nio podpisaliśmy kontrakty z Fina
mi i N OIwegarni, rozpoczęliśmy też 
negocjacje z Hiszpanami. Nie zapo
minamy również o wschodzie. Ro
sja, Kazachstan i Ulo:aina to bar
dzo duże i chlonne rynki. Jesteśmy 
otwarci na Europę. Zresztą nazwa 
finny nas do tego zobowiązl\ie. 

- Kierowanie takąfinna jakRoy
al Europa to duże wyróżnienie, ale 
i odpowiedzialność.~ 

- Z pewnością, ale jestem czło
wiekiem, który stara się nie zawieść 
powierzonego mu kredytu zaufa
nia. Skoro zarząd firmy postawil 
przede mną takie wyzwanie to ja 
postaram się mu sprostać. Zrobię 
wszystko by tak się stało. Oczywi
ście będzie to możliwe przy wspól
udziale całej załogi. Kluczowe zna
czenie będzie miało jednak to, czy 
pracownicy tej fumy uwierzą, że re
alizacja stawianych przeze mnie ce
lów jest możliwa Ja wierzę i moją 
rolą jest przekonać ich, by oni też 
uwierzyli, że naszą tinnę stać na to, 
by być czołowym przetwórcą PVC 
w Polsce. 

RozTTUl.via}: Konrad K:1ptur 

Adam Warchol zanim zastal dyrektorem naczelnym Royat Europd peł-
nił funkcję dyrektora ds . produkC)'Jnych w tej firmie (od czerwca 

2000 do pdidziernika 200-/.). Wcześniej przez ki/kana Cle lat ( 1982 -

1999) prclCował ~~ chocianow 'klej Fabryce Urządzeń Mt>chaniczn h 
"Cho(urn H, gdzie I.olejno zajmowal stano~ iska technologa. kierowni-

ka wydzialu. d)'rektora naczelnego oraz preze_ a ( Ił latach 199-1-
1999), Nowy dyrel.tor naczeJn} ROfal Europa jest absolwentem WI'

działa Mechanicznego Polite-c/miki 'r\!roclam;l.iej. Uf.. ończyl też ·tudia 
podyplomowe z zal.re li Lafządunia iirmą II' go~podarce rynkowej. 

. . 
---- - ----- - - - ---- -
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Nasze tema 

Ołtarze św. Michała 
Opiekunowie j edne-

go z najstarszych za
bytków ku ltury sa
kralnej w Polkowi
cach - kościoła św. 
Michała Archanioła, 
stanęli przed trud
nym zadaniem. Ko

nieczne jest zebranie 
środków na odno
wienie bezcennych 

elementów wyposa-
żenia świątyni: 

dwóch barokowych 
ołtarzy, ambony i ka

plicy. 

Proboszcz parafii św. Michała, 
ks. dziekan Ludwik Kośmidek 
zwrócił się o pomoc w zdobyciu 
środków do starostwa powiato
wego w Polkowicach. Wspólnie z 
nim opracowano projekt reno
wacji podupadających zabyt
ków, przygotowany przez Marię 
KUbaczkę-Regulińską, wrocław

skiego konserwatora dzieł sztu
ki. Następnie postanowiono ten 
projekt zgłosić w formie wnio
sku do fundacji Polska Miedź 
przy KGRM "Polska Miedź" 

S.A. w Lubinie. Jednak, jak po
wiedział ksiądz dziekan, naj
prawdopodobniej wniosek nie 
został przyjęty przez fundację 
do realizacji. W tej sytuacji ko
niecznym stało się zwrócenie o 
pomoc do wiernych naszej para
fii - mówi ks. Kośmidek. Mam 
nadzieję, że w ten sposób. choć 
w dużo dłuższej perspektywie 
czasu, uda nam się zdobyć po
trzebne pieniądze . Chcialbym, 
aby chociaż ołtarz.św. Sebastia
na mógł być gotowy na stycznio
we święto patrona miasta - do
daje. Wed1ug MaIU Kubaczki
Regulińskiej całkOwity koszt od
restaurowania ołtarzy, ambony i 
kaplicy wynosi 122 tys. z1. 

Ta sama konserwator była w 
2000 r., na zlecenie rady parafial-

./'tIl'U""'" jest jednym z elemelltów, które Ilajbardziej potrzebują pomocy 

nej, wykonawczynią prac re
stauratorskich głównego ołtarza 
w kościele. Wówczas część kwo
ty potrzebnej na te prace pocho
dziła od parafian, pozostałą 
część dopłacił urząd gminy. 
-Wszystkie prace, jakie prowa
dzę, polegają na początku na 
docieraniu do pierwszej, orygi
nalnej zaprawy - wyjaśnia Ku
baczka-Regulińska. - Pamiętam, 
trzy ciekawostki, na jakie natra
filiśmy podczas prac nad olta
rzem głównym w kościele św. 

Michała. Najpierw udało nam 
się odkryć i naprawić obrotowe 
tabernakulum, nie używane od 
prawie stu lat. Po drugie pod
czas prac okazało się, że figura 
św. Micbala jest sporo m10dsza 
od pozostalej części barokowe-

go ołtarza. Oznacza to, że kiedyś 
ołtarz wieńczył inny ŚW. Michal. 
Jak wygląd al? Tego już nigdy się 
nie dowiemy. Po trzecie natrafi
łam na jednej z kolumn na napis 
wykonany ołówkiem, mówiący, 
że ostatniej renowacji ołtarza 
dokonano w 1936 r. Jednak jej 
poziom pozostawial wiele do ży
czenia. 
Dziś stan ołtarza, kolorystyka 

i rodzaj materialu jakim został 
pokryty jest wiernym odwzoro
waniem jego pierwotnego wy
glądu - mówi Kubaczka-Regu
lińska. Wszystkie prace jakie są 
prowadzone w kościele św. Mi
chala, odbywają się za zezwole
niem i pod kontrolą legnickiego 
urzędu konserwatorskiego. 

Rom.lII Tomczak 
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» PODATKOWE ABC 

Z kierownikiem referatu podatku dochodowego I\wną 
Pander rozmawia Ewelina Szatkowska 

Bony towarowe 
- Czy bony towarowe wy

dawane pracownikom oraz 
emerytom i rencistom sfi
nansowane w całości ze 
środków Zakładowego Fun
duszu Świadczeń Socjal
nych podlegają opodatko
waniu? 

- Od podatkU dochodowe 
go zwolnione są świadcze
nia rzeczowe (lub ekwiwa
lent pieniężny w zamian) 
otrzymywane przez emery
tów i rencistów w związku z 
łączącym ich poprzednio z 
zakładami stosunkiem służ
bowym, stosunkiem pracy 
lub spÓłdzielczym stosun
kiem pracy oraz od związ
ków zawodowych - do wyso
kości nie przekraczającej 
2280zł rocznie . 
Jeżeli wymienione świad

czenia przekroczą limit 
z'wolnienia od podatku , 
płatnik zobowiązany jest 
do pobrania od nadwyżki 
zryczałtowanego podatku 
dochodowego w wysokości 
10%. 

Natomiast świadczenia 

rzeczowe finansowane w ca
lości ze środków ZFŚS lub 
funduszy związków zawo
dowych otrzymywane przez 

pracownika są wolne od po
datku do wysokOŚCi nie 
przekraczającej kwoty 380 
zł z zastrzeżeniem, iż rze
czowymi świadczeniami nie 
są bony, talony i inne znaki, 
uprawniające do ich wymia
ny na towary lub usługi. 

Przepis wyklucza wprost 
z tego zwolnienia m.in. bo· 
ny towarowe. Wobec tego 
pracodawca zobowiązany 
jest do pObrania od warto
ści przekazanych pracowni
kom bonów zaliczki na po
datek dochodowy, traktując 
je odpowiednio jako skład
nik wynagrodzenia pracow
nika w miesiącu ich otrzy
mania. 

- Czy przekazane pracow
nikom paczki z produktami 
spożywczymi są zwolnione 
od podatku dochodowego? 

- Tak, gdyż stanowią one 
dla pracowników świadcze
nia rzeczowe. Należy jed
nak pamiętać, że w przy
padku gdy wartość paczek 
przekroczy kwotę 380zł, 
różnica będzie podlegała 
opodatkowani u. 

- DZiękUję za rozmowę
Rozmawiala 

Ewelina Szatkowska 

» Notatnik Samorządowy 

DOTACJE NA NOWYCH ZASADACH 
ObOWiązująca od 24 mar
ca ub. r. Ustawa o dzia
łalności pożytku publicz-

nego i wolontariacie, 
zmienia w dość zasadni
czy sposób warunki, na 
jakich samorządy mogą 

przekazywać do realizacji 
jednostkom pozarządo

wym zadania własne 
gmin. 

Do momentu uchwalenia 
w naszej gminie budżetu na 
przyszły rok - a wraz z nim 
programu, który zawiera w 
swojej treści zadania wła
sne gminy - przekazywanie 
tych zadań do realizacji or
ganizacjom pozarządowym 
odbywało się jednak "po 
staremu", czyli na podsta
wie uchwały Rady MiejSkiej 
z 16 Września 1999 r. 
Uchwała ta określała zasa
dy udzielania dotacji pod
miotom nie zaliczanym do 
sektora finansów publicz
nych. Nasz samorząd pra
cowal dotąd na jej podsta
wie, a rue w oparciu o nową 
ustawę. Mogło się tak dziać 
dlatego. że późniejsza (z 19 
grudnia tego roku) ustawa 
o zmianie ustawy o organi
zacjach pożytku publiczne
go pozwalała, aby do l 

czerwca b.r. samorządy mo
gły realizować zadania pu
bliczne w trybie określo

nym w uchwale , jeśli 

uchwala taka stanowiła 

przepis prawa miejscowego 
w brzmieniu obowiązują

cym przed wejściem w życie 
ustawy. 

Zmiany w nowej ustawie, 
która będzie stosowana w 
naszej gminie po uchwale
niu budżetu wymaga ogła
szania przez samorząd kon
kursów na wykonanie każ
dego z zadań własnych gmi
ny. Konkursy te. kryteria 
wyboru oraz skład komisji 
gmina musi zorganizować 
dla każdego z zadań wła
snych. Dopiero po jego roz
strzygnięciu organizaCja 
która konkurs wygrala mo 
że przystąpić do realizacji 
zadania w oparciu o środki 
przekazane przez gminę. 

Warto tutaj dodać , że art. 
118 Ustawy o finansach pu
blicznych mówi, że dokona
nia wyboru organizacji po
zarządowej, która zrealizu
je zadanie własne gminy, 
można przeprowadzić w 
jeszcze dwu alternatyw
nych formach: zakupu 
usług oraz zmiany treści 

uchwały zawierającej spis 
zadań własnych gminy. 

Roman Tomczak 
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a 11 listopada 1918 r. 
Jeden dzień - dwa nieporozumienia 
Tryumfalny wjazd Józefa Piłsudskiego do 

Warszawy i otwarcie się tym 
samym nowej karty w porozbiorowych 

dziejach narodu polskiego, przez 
Polaków utożsamiany jest jednoznacznie z 

dniem 11 listopada 1918 roku. 

. Tak naprawdę Marszałek przyje
cbal z Magdeburga na warszawski 
dwoI7.eC 10 listopada Dzień później 
książę Zdzisław Lubomirski przeka
zał Pilsudskiernu w imieniu Rady Re
genCY,jnej "wladzę wojskową inaczel
ne dowództwo wojsk polskich". Nie
podlegl.ość stawała się faktem 

~dwoI7re 

Akademii Nauk. W rzeczywistości 
zdjęcie to pochodzi z wcześniejszego 
okresu i po raz pierwS'lJ' zostalo opu
blikowane w '"Tygodniku ilustrowa
nym" z 16 grudnia 1916 roku. 
Na pierwszy rzut oka trudno zrozu
mieć genezę upartego powtarzania 
tejpomylki 

Szcl.egóły nie są wame 

Th,żewświadomościprzeciętn.ego Nałe'ŻU' jednak pamiętać, że owo 
Polaka przybycie Pi1sudskiego do nieprawdziwe zdjęcie nadzwyczaj od
w.:uszawy i objęcie przez niego wla- powiadało ówczesnemu zapotrz,ebo-
dzy w Polsce mial:o miejsce w tym sa- waniu społecznemu. Nie do pomyśle-
mym. dniu -11 listopada, nie jestjedy- nia była bowiem sytuacja, gdlje cizie
nym nieporozumieniem, jakie przez jowa chwila PrliYbycia do stolicy C2lo
dziesięciolecia na- r;=====~~~=:==::::::;, wieka, na którym 
rosło wokól bisto- 11 listopada 1918 roku, po spoczywala odpo-
Iii pierwszych dni 123 latach zabor6w Polska wiedzialność za 
II RzeczpospoJi- prz.yszle losy pań-odzyskała wolno~t. Tego dnia 
tej. Kiedy w stwa i narodu nie podpisano z Niemcami poro-
chłodny, Iistopa- zumienie o zawieszeniu bro- miała być utrwalo-
dowy poranek na na fotograficz-
1918 roku wjeż- ni. To także dzień, ~więtowa- nej ~ Dokona-
dżal na Dworzec ny na całym ~wiecie jako no więc niewinne-
Główny w War- dzień zakończenia I wojny go oszustwa Po-
szawie specjalny, ~wiatowej. W tym roku ob- słUżylo do tego 
jednowagonowy chodzimy 85 rocznicę tego zdjęcie o kilka lat 
pociąg z Berlina wydarzenia. wcześniejsze. Co 
wiozący magde- prawda realia zu-
burskiego więź- pełnie się nie zga-
nia, na op~peronie oczeki- dzaty: w 1918 roku nie byto thIm6w na 
walo zaledwie kiJka osób. I -co ważne dWorcu, na zdjęciu ~pu1kowni
-nie byto wśród nich nikogo z apara- ka Koca a Sosnkowski powinien być 
teru fotograficznym lub kamerą. Nie- po cywilnemu. O to jednak nie IDar

mieckim władzom niemalże idealnie twiono się zbytnio. Był Pilsudski i byt 
udalo się zachować tąiemnicę. Lubomirski i to g1ównie się Jiczylo. A 

Jednak wiele wydawnictw nauko
wych opatn.ge 1nf0IInal<ię o przyjeź
dzie Pi1sudskiego Okolicznościowym 
zdjęciem. Zdjęcie to, podpisane "Po-

~ witanie Józefil. Pi1sudskiego na Dwor
-V cu Głównym w WID:szawie10 XI 1918 

roku po powrocie z więzienia w Mag
~ deburgu" znąjclziemy także w IV to
...... mie monumentalnej Historii Polski 
lJ wydawanej pod patronatem Polskiej 

nade ~ li~ się fuht, że oto 
znalaz10 się zdjęcie, które powinno 
być wykonane. Nie będzie jednak 
żadn~ przesady w stwierdzeniu, że 
radosna atmosfera powitania wi:
doczna na zdjęciu, bardziej odpowia
dała społecznym oczekiwaniom z li
stopada 1918 t niż ów autentyczny 
widok wyludnionego peronu. 

ROlmn TotTICZIk 

Odlotowe marzenia 
Powietrze to żywioł, który po
ciąga wielu amatorów. Latanie 
daje mnóstwo niesamowitych 
wrażeń i emocji, a ci, którzy 

tego dOŚWiadczyli twierdzą, że 
niewiele jest rzeczy na tym 

świecie temu dorównujących. 
Potwierdza to polkowiczanin, 
Mirek Trenka, który od 6 lat 

lata na paralotni. 
- Już od dziecka marzylem 

o lataniu. Gdy kilka lat temu 
zobaczyłem na jakimś samo
chodzie naklejkę szkoły para
lotniowej, bez wahania za
dzwonilem tam i zapisałem 
się na kurs. Od tej pory więk
szoŚĆ weekendów, o He pogo
da na to pozwala, spędzam w 
Mieroszowie - wyjaśnia Tren
ka. 

Górka w Mieroszowie jest 
niespotykanym fenomenem -
różnica pomiędzy startem a 
lądowiskiem wynosi okolo 30 
metrów, jednak pomimo tego 
ma one doskonale właściwo
ści do startowania i latania. 
To dobre miejsce do nauki. 
Już przed wOjną Niemcy 
startowali tu na szybowcach 
za wyciągarką. 

Paralotniarstwo to chyba 
najmłodszy ze sportów lotni
czych, w Polsce zaistniało 

dopiero w latach osiemdzie
siątych. Szybko jednak zna
lazło wielu zwolenników, 
gdyż jest to najtańszy oraz 

najłatwiej dostępny sport 
lotniczy. 

- Sprzęt niezbędny do lata
nia to przede wszystkim 
SkrzydłO paralotni, uprząż 

oraz odpowiedni ubiór: kom
binezon, wysokie buty i kask 
- tłumaczy Trenka. - Ale sam 
sprzęt to za malo, by latać. 
Zanim człowiek wzbije się w 
przestworza musi skończyć 

kurs, zdobyć uprawnienia. 
Kurs obejmuje, prócz zajęć 
praktycznych, także wykłady 
z meteorologii i prawa lotni
czego. Warto z nich skorzy
stać, bo nieznajomość wa
runków pogodowych może 

stanowić poważne zagroże-

nie dla paralotniarza 
ostrzega Trenka. 
Choć jest to sport zalicza

ny do ekstremalnych, wypad
ki zdarzają się rzadko, naj
częściej przytrafiaj ą się one 
początkującym. 

- Podczas szkolenia spa
dlem raz z wysokości kilku
nastu metrów i złam alem no-

Nasze tematy 

gę. Doszło do tego, ponieważ 
nie miałem jeszcze zbyt du
żego doświadczenia. Warunki 
atmosferyczne były dobre, 
ale akurat trafilem na bąbel 
powietrzny, który oderwał się 
od ziemi i pociągnął mnie do 
góry. Złożyło mi się pól skrzy
dla. Spanikowałem i przez 
pomyłkę złożyłem drugie pól 
skrzydła. Mialem tzw. spado
chronowanie - leciałem pio
nowo w dół z prędkością ok. 
6m/s. Ale był to jedyny wypa
dek jaki mi się przytrafił -
mówi Trenka. 

Dlaczego latanie jest tak 
fascynujące? Co sprawia, że 
paralotniarstwo zdobywa co
raz więcej zwolenników? 

- Latanie to sposób na ży
cie. To ogromnie wciąga. Bez 
porcji adrenaliny wydzielanej 
podczas lotu nie można już 
normalnie żyć! Tego nie da 
się opisać słowami - po pro
stu trzeba tego doświadczyć 
na własnej skórze - kończy 

Trenka. 

... L-______ ~ __________________ _=~ __ ~~ 

Kierunek Ukraina 
Chlebem i solą witali delega
tów z polkowickiego Zespołu 
Szkół ich ukraińscy koledzy. 

Szkoła Medyczna z Borysławia 
będzie współpracowała z po
Ikowicką placówką. To kOlejny 
zagraniczny partner Zespołu 

Szkół. 

Pomysł nawiązania współpracy 

ze Szkolą Medyczną z Boryslawia 
na Ukrainie zrodzi! się w głowach 
pań Morgiel i Zalińskiej. 

- Naszym partnerem już od kil
ku lat jest szkola z niemieckiego 
Sickte. 
Chcieliśmy jednak stworzyć 
uczniom możliwość poznania nie 
tylko zachodniej, ale też wschod-

niej części Europy_ WysIaliśmy list 
z propozycją współpracy do szko
ły w Boryslawiu. Do przesyłki do
lączyliśmy tez kilka książek o Pol
kowicach oraz prospekty infonna
cyjne o Polkowicach i naszej szko
le -mówi nam Dorota Morgie~ na
uczycielkajęzyka rosyjskiego. Od
powiedŹ przyszła po kilku dniach, 
wraz z projektem umowy o współ
pracy pOmiędzy obydwiema pla
cówkami oraz zaproszeniem na 
Ukrainę. 

25 października dziesięciooso
bowa delegacja (sześciu uczniów, 
trzech nauczycieli, oprócz Doroty 
MorgieL Wiktorii. Zalińskiej, Grze
gorz Kochman oraz wicedyrektor 
Elżbieta Grabowska) wyjechała 

do Borysławia Na miejscu podpi
sano umowę o wzajemnej współ
pracy, której celem jest m. in. wy-

miana doświadczeń pedagogicz
nych, realizowanie wspÓlnyCh 
projektów oraz poznawanie kultu
ry i tradycji narodów polskiego i 
ukraińskiego. 

Polkowicka delegacja została 
przyjęta z charakterystyczną dla 
Ukraińców gościnnością. 

- Th było niesamowite, spełnia
no wszystkie nasze zachcianki. 
Specjalnie dla nas zorganizowano 
koncert, podczas którego ucznio
wie wykonywali pieśni polskie i 
ukraińskie, a gdy wyjeżdżaliśmy 
żegnała nas cala kadra pedago
giczna - wspomina Dorota .Mor
giel. 

W marcu do Polkowic w ramach 
rewizyty przyjedzie delegacja 
ukraińska. 

Konr:ld K:tpmr 



W darzenia 

Sauna to zdrowie. Sauna to rytuał. Sauna to styl życia. 

Ciepło, które leczy 
Aby móc spróbować 
wszystkich dobro

dziejstw sauny 
należy tylko skorzy
stać ze speejalnej 
oferty Aquaparku. 

Karnety miesięczne, 
kwartalne i abona

menty 
kuszą by sięgnąć po 

nie ręką i zyskać 
zdrowia oraz urody. 

Aquapruk w Ftllkowicach, pośród 
nieprzebranej gamy USług pJ.'opom.jje 
swoim gościom dwa rodząje saun: fiń
ską, zwaną sauną suchą oraz saunę 
turecką, znaną także jako Iaźnia 
~ W pierwszej z nich tempera
tura dochodzi do 85-100 C, a wilgot
ność powietrza jest bardzo mała. Za 
to sauna turecka charakt.eIyzt.j się 
ni1&ą temperaturą (40-5OC) ale wil
gotność w takiej łaźni może docho
dzić do 100%. 

Właściwie ~ mogą i powinni 
korlystać z dobrodziejstw kąpieli w 
saunie - twierdzi doktor Mariusl Pi
skórz z R>llrowickiego Centrum 
Usług Zdrowotnych - i nie ma tuja
kichś zdecydowanych ograniczeń 
wiekowych. Sauna poprzez n.aturah1e 
procesy tennoregulaGii podwyższa 

sprawność naszego organizmu, która 
to przyda nam się w upalne albo 
mroźne dni. Ftlbyt w saunie zwiększa 
siłę wyrzutu serca, krew krąży 

dynlti, ogrzewane początkowo 
ogniem. Fińskie kobiety rodziIy tam 
swoje dzieci aż do II wojny światowej, 
było to bowiem miejsce bardzo higie
niczne. Od końca XIX w. obowiąz
kiem każdego żo1nierza annii fińskiej 
jest korąvstanie raz w tygodniu z sau· 
ny. W 1936 t przed igrzyskami olimpij
skimi w Beriinie zawodnicy fiilscy za
żądali VJYbudowania dla nich w wio
sce olimpijskiej sauny,jako niezbędne
go elementu ich przQ'gOtowań przed 
startami. Dziś nanieoo ponad pięćmi
lionów mieszkańców Finlandii znąj
ch.\ie się tam blisko dwa miliony saun. 

Kąpiel w saunie polega na przeby
waniunaprzemian wwysokieji~ 
temperaturze. Rxlst:awą kąpieli jest 
więc wysoki kontrast tzw. bodźca ter
micznego. Wysokość temperatury w 
saunie decyd41e o intensywności 
zmian ~ologicznych,jakie zachodzą 
wówczas w naszym organizmie. 
Omacza to, że im wyi.szajest tempe
ratura w saunie, tym pobyt w niej po
winien być krótszy, a ochladzanie -
cIluisze. ZdroVJY człowiek może k0-
rzystać z sauny bez wzgl.ędu na porę 
roku, dnia czy pogodę. Lekarze zale
cają korzystanie z sauny raz w tyg0-
dniu. Aby jednak odczuć poprawę 
kondycji, stymulację sił odpornościo
wych organizmu. potrzeba systema
tycznego odwiedzania sauny. Z sauny 
parowej możemy korzystać częściej 
niż z sauny suchej. 

l?ol/),1/1 TOITlcz.lk 

S'lV'bCiej, szybciej też dotlenia ~ __ "'----_--::r'"--... 
caIy nasz organizm i wydaJa 
wraz z potem szkodliwe pro
dukty przemianymaterii 'Ib je
denz~sposobówna 
poprawienie procesów meta
bo1i<2l'lYch - dodaje doktor Pi
skórz. 

NąjpopuJamiejsz;yrn na 
świecie fińskim sIowemjestslo
wo sauna Pierwsze budowano 
tamjuż w V wieku. Były to jed-
nopokojowe, drewniane bu- L..-____ ...... _-===--__ ...;.....;.;iI 
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I pO turnusach 
-Zrobiliśmy wszystko, by 

uczestnikom turnusów rehabi
litacyjnych nie zabrakło nicze

go - mówi Stefan Topolski, 
przewodniczący, pOlkowiekiego 
koła Dolnośląskiego Związku 
Inwalidów Narządu Ruchu. 
w tym roku inwalidzi wyjechali na 

s:ti!!t. tmnllSÓW. W sumie z dobro
dziejstw nadmorskich oraz górskich 
kurortów skorzystało ponad 420 osób. 
Wśród nich byli nie tylko mieszkańcy 
Rlllrowic, ale także QOCieIlI'lydl gmin i 
powiatów, IIlięd.7q> ilmymi Glogowa i 
Frzemkowa 

-ByIo to maiJiwe dzięki pomocy po
Ikowickiego starostwa oraz pracowni
ków Powiatowego Centn.nn .Pomocy 
Rodzinie -trowi Stefan 1bpolskl 
Wśród miejscowości, które 0dwie

dzili inwaJid2'i bjt, między innymi 

Imwn6wek, ŚWirotVśCie i Duszniki 
Zdrój. 

- W przysztym roku pJan41emy roz
szerzyć ofertę wyjazdów O kolejne nad
morskie kuroI1;y. W ru~i~ czasie 
przeprowadzlm.y rozmowy z pracow
nikami ośrOOków w Sopocie i Mrl.e'i\Y
nie. -mówi 'IbpoJski. 

W poJkowickimkole DZINR robi się 
wiele by zapewnić inwalidom nie tylko 
pomoc, ale i wypoc:7iyUek. Nie byłoby 
to jednak możliwe gdyby nie wsparcie 

Dzieci mają zapał 
Pierwszy raz przed większa publicz
nofdą dzieci z Domu Dziecka KyStą
piły przed miesiąrefn. Zebrały grom
kie brawa. Już niedługo, bo 19 listo
pada w fflietJio/ Szkoły Podstawowej 
nr 2 ~ "Naszą Szopkę' -
przedstawienie wigilijne. 
- Bardzo mi ię podoba ten teatrzyk, 
lubię jak cos się ~mk6ł mnie dzieje. 
Lubię też jak ludzie biją mi braw -
mówi Kasia Smolczewska. jedna z 
mlodych aktorek dzialającego przy 
polkowickim dom(l Dzieckd teatrzy
ku. 
- Te dzieciaki mają dużij potrzebę 
sukcesu. Wiele z nich ma problemy z 
koncentracją, są nadpobudliwe. Te
atrzyk z jednej trony pozwala im 
pożytkować tkwiąCd w nich energię, 

z drugiej uczy ich wspólpracy w gru
pie - mówi nam Małgorzata Wojanin, 
opiekunka grupy. 

Teatrzyk pol1/. tal przed rokiem. Sku
pia okola 7 O osób. klad grupy je t 
ptynn)'. Dzieci ćwiczą trzy rtUy w ty
godniu, po kolacji. 
- Mają wiele zapału, IV zy tko od po
czątku do końca robią same, łącznie 
z dekoracją· mówi Małgorzata Wola
nin . 
Tealrzyk pomaga dzie
ciom nie tylko rozłado
wać' nadmiar energii, 
dzięki niemu mogą one 
także ćwiczyć dykcję, 
pamięć. Istotne jest 
również to, że poprzez 
wspólne wykonywanie 
r6znych zadań spaja się 
grupa, dzieci uczą się 
odpowiedzialno ci. 
Może kiedyś, któryś z 
mlod)'ch aktorów z po
IkolVickiego Domu 

Gazeto Po/kowicka 7 -$- . 

71.n/r~ji b){1/XhVlVOO1 /..()1/iYlnpfX3!oO" 
1\<l~j(i-rMa/U lVrn'kr1'.l1rlJm Ur4'Clzk! 
ulIiny, 21t\tąall NI JJ}1.lIlIiJ dti-mlazy 
<4v.,wriili iHrni..uz lł.ikrM.: fmlkll Star 
czr-.zn, CX'JZ l \qtCMK' ~n'" Sm<»1.}* (Q. 

l\tTL}o.'), IbTlcJI ~ (CĄixx:ie), SlD
n.J ZIIws (f?rl\"lh~ CToIl' tIIija nJa/..1jtrz. 
m.nJI\W. Mf;>' nr:rżm (xJ.JiEr.r w I.kzędzie 
(ininy, W \")ddaJc· l.urwik.q S(:dJ:m'f, 
~_ .. 

wielu instytucji z Urzędem Gminy na 
czele oraz osób prywatnych. 

-W organizację WY,jazdów na tumu
sy rehab~e oraz wielu innych 
!mprezjest zaangaźowanadużagrupa 
ludzi. W~ im serdecznie cizię
kL\ię. Bez nich życie inwalidów byłoby 
jeszcze tl\ldniejsze, a prz.ecież i tak 
problemów nie brak4Je -kończy 'Ib
polski. 

Dziecka stanie na prawdziwych de
skach teatralnych. 
- Fajnie by było. Aktor to ciekawy za
wód, ale ja tam wolaJbym być' piłka
rzem - zastrzega Aleksander Aposto
lak. 

Konrad Kaptur 
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Niepodległość w kościołach 
Święto odzyskania 
niepodległości jest 
jednym z ważniej
szych wydarzeń w 
kalendarzu polskich 
uroczystości. Z tej 
okazji w Polkowi

cach zaplanowano 
dwa koncerty - oby
dwa w kościołach. 

Po przełomie roku 1989, 
kiedy to runął mur berliń
ski oddzielający świat za
chodnich demokracji od 
bloku sowieckiego a Polska 
wróciła do rodziny krajów 
wolnych święto odzyskania 
niepodległości wróciło na
leżne mu miejsce. 

W całej Polsce od Odry po 
Bug organizowane są w tym 
dniu Hczne koncerty patrio
tyczne oraz inne imprezy 
podkreślające naszą naro
dową spuściznę. W tym ro
ku w Polkowicach z okazji 
11 listopada odbędą się 
między innymi dwa koncer-

» Biblioteka poleca 
Erik Tarloff jest pisa

rzem, dziennikarzem i sce
narzystą seriali kome
diowych, nomino
wanym do Nagro-
dy Emmy. Był 

współauto- ( 
rem prze- ,~ 
mówień 
ame
ry-

kań

skich 
polity-

~ 
~< 

ków, m.in. 
Billa Clintona. 
Jego powieść 

"Człowiek, który 
napisał książkę" jest 
satyrą na życie i oby
czaje akademickiej inteli
gencji - to pełna pikanterii, 
wciągająca lektura. 

Ezra Gordon uczy litera
tury w prowincjonalnym 

ty patriotyczne. Jeden z 
nich - zorganizowany przez 
Polkowickie Centrum Ani
macji rozpocznie się o go
dzinie 18:30 w Kościele p. 
w. Św. Michała Archanioła. 
Wystąpią Bogdan Desoń, 

Jerzy Mądrawski oraz Ur
szula Mizia . Drugi z koncer
tów - w kościele MB Królo
wej Polski rozpocznie się o 
18:45. Wystąpi Górniczy 
Chór Męski kopalni Rudna 
pod kierownictwem prezesa 
Piotra Strzeleckiego oraz 
dyrygenta Zdzisława Fran
cuza. Zanim jednak chórzy
ści zaprezentuj ą swoje 
umiejętności odbędzie się 
uroczysta Msza Święta. Po
czątek zaplanowano na go
dzinę 18:00. 

W imieniu organizatorów 
obydwu koncertów wszyst
kich serdecznie zaprasza-
my. 

college'u. Marnie zarabia, 
cierpi na niemoc twórczą. 
Wszystko zdaje się wskazy
wać, że powinien już zapo-. 
mnieć o mlodości. Sytu

acja ulega niespodzie
wanej zmianie, gdy 

bohater książki 

spotyka się z 
dawnym przy

jacielem, 
właścicie

lem do
sko-

pro
sperują

cego wy
dawnictwa. 

Przyjaciel pro
ponuje mu napisa-

nie bardzo szczegÓlnej 
książki. .. 

Wampiry przy Desdemonie 
Tłumy dziwacznie wrg/ildają
cych osobników wypełniły pub 
Saloniki. Przy mrocznyrh 
dźwiękach bawiono ~ię do póź
nej nocy. Pierw<;7.e "Halloween 
Party" IV Po/kawkach przeszlo 
do hi<;torii. 
Osadzone głęboko w tradycji 
amerykalhkiel Haloween wraz z 
ylobalizacją LaC.lyn.l powoli 

zdobyw.1Ć EL/ropę, w tym i Po/
skf(. Nie jesl Jeszcze tak pOpLI
larne jak Wałl'ntynki, które na 
.Hale przy;ęły się w naszym kra
ju, ale zysku;e sobie coru szer
sze grono dmdtorów. W Po/ko
wicach dOlycllCZtlS nikt nie or
ganizował imprez związanych 
ze Świętem Duchów. Aż do 29 
patdziernika. W pLlI)l(' Saloniki 

Kultura 

'fi' ystąpil między innymi zespól 
De.~demona (niJ zdj.>. 
- Zabawa była przed/lia. Mam 
nadz;Pję, że I~ przy-złym roku 
teź odbędzie się podobna im
preza - pow/edzia/a nam jedna 
z dziwnie wyg"1dJjących p05ta
ci. 

» Rozmowa z artystą fotografikiem Piotrem Tatarynowiczem 

Nie tylko akty 
- Na pańską wystawę skła

dają się zdjęcia kObiecych 
aktów. Czy jest to jedyny 
obszar pańskich zaintereso
wań artystycznych? 

- Nie, interesuje mnie wie
le tematów. Równie inspiru
jąca jest dla mnie natura. 
Zresztą moje zdjęcia natury 
będzie można obejrzeć w 
Polkowicach już niedługo. 
bo 16 listopada. Wówczas 
widzowie będą mieli Okazję 
do skonfrontowania tego, 
co widać tutaj z zupełnie 

odmienną, choć równie 
piękną tematyką. 

- Zdjęcia kobiecych aktów 
są przetwarzane kompute
rowo, czy tak samo będzie z 
fotografiami natury? 

- Rzeczywiście fotografie 
aktów zostały poddane ob
róbce komputerowej . Był to 
celowy zabieg artystyczny. 
W przypadku kolejnej z wy
staw będzie inaczej. Foto
grafie przyrody są ··czyste". 

Fotografia jest najważniej

szą pasją w życiu Piotra 

Tatarynowicza. Zajmuje się 

nią od 25 lat. Zaczynał ja

ko 16-latek od wystawy w 

klubie "Pax" w Świebodzi

nie. Miał wówczas 16 lat. 

Uczestniczył w wielu wy

stawach zbiorowych oraz 

plenerach artystycznych. 

14 lat temu założył firmę, 

którą prowadzi do dzi~. Je

go zdjęcia pojawiają się na 

okładkach płyt i plakatach. 

Nie poddawałem ich zadnej 
obróbce. 

- W ostatnich latach w 
dziedzinie fotografii doko
nała się praWdziwa rewolu
cja. Aparaty cyfrowe powoli 
wypierają tradycyjne lu
strzanki. Czy pańskim zda
niem jest możliwy odwrót 
od tej tendencji? 

- W tej chwili apa
raty cyfrowe już 
tak zdominowa
ły rynek, że nie 
ma od tego od
wrotu. Cyfra 
całkowicie 

wyparla tra
dycyjne lu
strzanki. Zdomi
nowała profesjo
nalne zastoso
wania. Jed
nak 

wciąż 

końcowy 

efekt, czyli zdjęcie zależy 

od twórczej wizji autora. 
Zmieniły się tylko narzę

dzia. Ja sam od pięCiu lat 

używam aparatu cyfrowego 
i jestem entuzjastą fotogra
fii cyfrowej. 

- Jakiego modelu aparatu 
używa pan obecnie? 

- Od dwóch lata fotogra
fuje aparatem Fuj i FinePix 
2. Jest to cyfrowa lustrzan
ka oparta na technologii Ni
kona. Jest to moim zdaniem 

bardzo dobry aparat. 
- Czy trudno jest 
dzisiaj wyżyć z foto
grafii? 

- Z samej fotografii 
na pewno bardzo 
trudno. Natomiast 
jeżeli współpracuje 

się z kilkoma agen-
cjami bądź redakcjami 
to można. Ja poza 

tym, że foto
grafuję 

zajmująca się m.in. grafiką i 
drukiem wielkoformato
wym. 



Ogłoszenia 

KUPIĘ 

Kupię 2 szafki kuchenne w bardzo do

brym stanie, dolne, szerokość 60 I 80cm z 

blatami koloru jasnego. 

Tel. 695 583 572 

Nr 0 0/1/23/04 

Kuplę działkę budowlano-uslugową, 

uzbrojoną, w okolicy Polkowic. 

Tel. 691 321 247 po godz. 20 

Nr 00/2123/04 

Kupię mleszkarue 4-pokojowe lub dom w 
rozsądnej cenie. 

Tel. 847 49 75; 749 26 61 

N r 00/3/23/04 

Kuplę mieszkanie ok 60m kw w budow

nictwie do 15 lat. 

Tel. 845 11 86 po godz. 18 

Nr 00/4/23/04 

Kupię mieszkanie w Ęynku od 38 do SOm 

kw. 
Tel. 505 096 843 

Nr 00/5/23/04 

SPRZEDAM 

Oziałkę budowlaną (0,24 ha) sprzedam. 

Chocianów, ul. Spacerowa 

Tel. 818 56 73 

Nr 0 0/6/23/04 

Nowe lóźko piętrowe + materac z pianki. 

Cena 700zi 

Tel. 660 419 385; 835 95 99 

Nr 00/7/23/04 

Pilnie sprzedam czarno-białą meblo

ściankę (dwie witryny, szafa, barek) oraz 

lawę z białych kafelek w bardzo dobrym 

stanie. Cena 350zl. 

TeL 746 55 16; 609 300 550 

Nr 00/8/23/04 

Sprzedam albę, garnitur i buty komunij

ne. Niedrogo 

Tel. 845 0389 

Nr 00/9/23/04 

Sprzedam biurko l40x46. miejsce na 20 

CO, stację dysków, 5 półek, stan idealny, 

cena 150z1 

Tel. 694 1.09791 

Nr 00/10/23/04 

Sprzedam Oaewoo Matiz Joy, 8OOccm. 

1999, srebrny. bogate wyposażenie, I wła

ściciel, serwisowany. Cena 12700zl. 

Tel. 506 034 978; 847 89 66 

Nr 00/11/23/04 

Sprzedam dom do remontu. dzia1ka 

O,73ha ze wszystkimi przylą~. Mo

skorzyn 17 

Tel. 847 91 08 

Nr 00/12J23104 

Sprzedam dom w zabudowie szeregowej. 

200mkw, osiatni, zadbany ogród, oś. Po

lanka. Cena1200~. 

Tel. 605 106201 

Nr 00/13/23/04 

Sprzedam duty fotel w stylu retro, dębo

wy, w idealnym stanie. Cena 330z1 do 

uzgodnienia. 

TeL 724 88 09; 880 820 360 

Nr 00/14123/04 --------
Sprzedam działkę budowlaną 7a w Pol

kowieach OOlnych na osiedlu nowo '11'1-

budowanych domów. Cena do uzgodnie

nia 
TeL 505 220 880 

Nr 00/15123/04 

Sprzedam działkę budowlaną na części 

(O,44haI. Wszystkie media. Jędrzychów k. 

Polkowic 

Tel. 818 56 73 

Nr 00/16/23104 

Sprzedam dzlalkę budowlaną (zabudowa 

szeregowa. fUndamenty), za beczką. Ce

na v.oywolawcza 35000zi 

Tel. 609 988 482 

Nr 00/17/23'04 

Sprzedam Fiata Selcento. rok prod. 1999. 

I właściciel, serwisowany. czerwony, cena 

11700zJ Lubin 

TeJ 724 94 17; 600 224 336 

Nr 00/18/23/04 

Sprzedam kv.~at doniczkowy TUJA. wys. 

2m. cena 200zł 

Tel 8348027 

Nr ODfl9123/04 

Sprzedam mieszkanie 3-pokojowe. 

62mkw 

Tel 609300616; 604 622194 

Nr 00/20/23/04 

Sprzedam mieszkarue 56mkw, parter, 

wieżowiec, przy ul Ratowników 

Tel. 8451186 

Nr 00rl1l23/04 

Sprzedam mieszkanie przy uJ. Górników, 

pow. 5lmkw. do zamieszkania, wyremon

towane, z 2 piwnicami 

Tel. 504 157 804 

Nr 00/22/23/04 

Sprzedam Opla Astrę ·1,4, rok prod. 2000, 

I właściciel. Oena 15900zl 

Tel. 506 034 978; 847 89 66 

Nr 00/23/23104 

Sprzedam Poloneza, rok prod. 1994, in
stalacja gazowa. srebrny metalik. prze

bieg 170tys km, I właściciel. 

Tel. 600 917 872 

Nr 00/24/23/04 

Sprzedam samochód osobowy OOOGE 

CARAVAN. poj . 3.01, automat, rok prod. 

1994, garażowany.teI.590-315-529 

www.serwer.polkowice.prv.pJ 

Nr 00/25/23/04 

Sprzedam szczenięta rodowodowe· 

sznaucer miniaturowy czarno-srebrny 

Tel. 074/ 84 55 292; 696 865 508 

Nr OD/26/23/04 

Sprzedam slporex bialy, wym. 

24x24x59, 450szt, cena: Szl I szt. 

Tel. do godz. 15 - 848 52 15, po godz. 15 

- 845 09 09 

Nr 00/27/23/04 

Sprzedam Skodę Fabla 1,4, r. prod. 

2001, kupiona w salonie, bezwypadko

wa, l właściciel. maJy przebieg. Cena do 

uzgodnienia . 

Tel. 889 326 464 

Nr 00;28/23/04 

Sprzedam telefon bezprz-ewodowy Sie

mens GIgaset AIOO na gwarancji. Cena 

150zł 

Tel. 694 109791 

Nr 00/29/23/04 

Sprzedam wzmacniacz basowy LDM

ElecLronJc (l00 wat głośniki, celeblon, 

odprowadzanie tonów niskich, 12-ska

lowy equalizer) 

Tel. 746 03 68 
Nr 00/30/23/04=--______ _ 

NAUKA 

Angielski, niemiecki. Lektor renomo

wanych uczelni, tłumacz literatury 

mJodzietowej . Tylko dla wymagających 
i ambitnych. 

Tel. 845 00 86; 503 '103 264 

Nr 00131 ,23/04 

KorepeLycje maturalne z historii 

Tel. 698 764 440 

Nr 00'32/23/04 

Korepetycje z matemaLyki 

Tel. 606 960 706 

Nr 00/33/23104 

StudenCI informatyki udzielają korepe

tycjI 

Tel. 505 133 119 

Nr 00/34;23/04. 

Udzielę lekcji J. angielskiego dzieciom. 

Cena I Ozi l godz. 

Tej 563 661 667 

Nr 00/35/23/04 

PRACA 
Poszulu.iję pracy jako opIekunka do 

dziecka lub dzieCI 

Tel. 503 580 882 

Nr 00/36/23104 

Szukam opIekunki do trzyll'tDlego 

chłopca (na popoludnia I od czasu do 

czasu wieczory lub weekendy). Od za· 

raz. 

Tel. 746 21 53; 698 670 393 

Nr 00137/23104 

Zatrudnię barmana ze znaJomosCląję

zyka obcego. doświadczenie nie wyma· 

gane. 

Tel. 698 660 448 

Nr 00/38/23/04 
WYNA~~~~ ______ _ 

Mieszkanie do W}'IU\jęcla dla firm 
Tel. 609178014 

Nr 00/39/23/04 

- - -=--==-
Poszukuje garażu przy ul. Kolejowej do 

wynajęCia 

Tel. 749 90 27 

Nr 00/40/23/04 
--===----

Poszukuję kawał erki do wynajęcia z 

częściowo umeblowana kuchnią w Pol

kowlcach 

Tel. 509 207 433 

Nr 00/41/23/04 

Poszukuję lokalu biurowego do wynaję · 

cia do 16mkw na terenIe miasta Polko

wice. 

Tel. 608 49 18 68 

Nr 00/42/23/04. 

Poszukuję mieszkania l ,2-pokojowego 

do wynajęcia Pilne 

Tel. 661 772 056; 847 48 22 

Nr 00/43/23/04 

ZAMIENIĘ 

Zamienię mieszkanie l-pokojowe w 

Glogowie na 2-pokojowe w Polkowi

cach. 

Tel. 834 80 27 

Nr 00/44/23/04 

Zamienię mieszkanie 55mkw 13 pokoje ) 

spółdzielcze w Polko wicach na mniej

sze do II plęH8 VI Polkowicacb. 

Tel. 698 764 440 

Nr 00/45/23/04 

Zamienię mieszkanie wlasnośclowe, 

spółdzielcze, 53mlrw, 3·pokojowe, IV -

piętro przy ul. Wołodyjowskiego na 

mniejsze własnościowe do li piętra 

Tel. 749 65 43 

Nr 00/46/23/04 

Zamienię własnościowe mieszkanie 

188mkW, 3 pokoje) w domku dwuro

dzinnym + dzi.alka w Moskorzynie na 

mJeszkanie S-pOkojowe lub większe w 

PolkoWicach. 

Tel. 847 91 29; 696 886 571 

Nr 00/47'23/04 

Redakcja me odpowiada za treść za

nueszczanych ogłoszen. 
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tAWECZKA 

Dramat / komedia roman
tyczna / USA, Holandia 2003 

/ 103 min /11,-
reż. Maciej Żak, wyk. Jolanta 
Fraszyńska, Artur Żmijew
ski, Katarzyna Sadowska 

11 - 14 XI, g. 16.00, 18.00, 
20.00 

VINCI 

Kryminał / Polska 2004 / od 
15 lat / 108 min . / 11,-

reż. Juliusz MachuIski, 
wyk. Robert Więckiewicz, Bo
rys Szyc, Kamilla B a ar, Jan 
MachuIski 
18 XI, g. 18.00, 20.00 
19 - 21 XI, g. 16.00, 18.00, 
20.00 

W 80 DNI DOOKOŁA 
ŚWIATA 

Przygodowy / USA 2004/ od 
15 lat / 120 min. / 11,-

reż . Frank Coraci, wyk. 
Steve Coogan, Jackie Chan, 
Kathy Bates 
25 - 26 XI, g. 16.00 
17·28 XJ!...8' 14.00, 16.15 

KRUCJATA BOURNE'A 

Sensacyjny / Niemcy, USA 
2004 f od 15 lat / 105 min. / 
11,-

reż. Paul Greengrass, wyk. 
Matt Damon, Franka Poten
te, Julia Stiles 
25, 26,28 Xl,g. 18.15, 20.1~ 

FOOTBALL FACTORY 

Obyczajowy / Wielka Bry
tania 2004 / od 15 lat / 85 
min. f 11,-

reż. Nick Love, wyk. Danny 
Dyer, Frank Harper, Neil Ma
skell 
30 XI, g. 20.00 

Organizator zastrzega so
bie prawo do zmiany reper
tuaru. Istnieje możliwość or
ganizacji dodatkowych pro
jekcji filmowych dla grup 
zorganizowanych. 

AKT - wystawa fotografii 
Piotra Tatarynowicza 

Wystawa: 6 XI - 30 XI, 
Ośrodek Kultury 

bilety: 1zł 
ANDRZEJ PONIEDZIELSKI 

wieczór autorski: 
Pilnujmy marzeń 

9 XI, g. 19.00 - Kino 
bilety : 15 zł (zbiorowy), 20 

zł (przedsprzedaż), 25 zł (w 
dniu koncertu) 

Koncert z okazji 
ŚWIĘTA 

NIEPODLEGŁOŚCI 
Wystąpią: Bogdan Desoń 

(tenor), Jerzy Mądrawski 
(akordeon), Urszula Mizia 
(wiolonczela) 

11 XI, g. 18.30, Kościół p.w. 
Św. Michała Archanioła w 
Polko wicach 

BARWY NATURY 
wystawa fotografii Piotra 

Tatarynowicza 
16 XI - 30 XI, Ośrodek Kul

tury 

SREBRNA MUZA 
VIII Konkurs Recytatorski 

Prezentacje uczestników: 
17 - 18 XI, Kino 

kawiarenka poetycka: 17 
XI , g. 17.30, Kino 

EKOLOGIA NA WESOŁO 
Edukacyjny spektakl te

atralny dla dzieci w wykona
niu aktorów Teatru Polskiego 
ze Szczecina 

22 XI, g. 8.15, 9.30, 10.45, 
12.00, Kino 

KONOPIELKA 
Spektakl teatralny w wyko

.naniu aktorów Teatru Pol
skiego ze Szczecina 

22 XI, g. 19.00, Kino 

TRADYCJĄ DYKTOWANE 
Ogłoszenie VII Wojewódz

kiego Konkursu Plastyczne
go na Kartkę Świąteczną i 
Noworoczną 

3 XI 2004 

ŚWIĄTECZNE OZDOBY -
GWIAZDKOWE TRADYCJE 
Ogłoszenie XI Dolnoślą

skiego Konkursu Etnogra
ficznego 

3 XI 2004 

EDUKACJA MUZYCZNA 
dla dzieci: W Krainie Pani 

Muzyki 
W murowanej piwnicy 
25 XI, g. 8.15, 9.00, 10.00, 

12.00, 13.00 -
Kino 

dla młodzieży: Akademia 
Melomana 
Hej! Góral ja se, Góral 

25 XI, g. 11.00 - Kino 

DYSKOTEKA 
ANDRZEJKOWA 

dla młodzieży i dorosłych 
27 XI , g. 19 .00 - Kino 

AEROBIC, SAUNA. 
SIŁOWNIA, KAWIARENKA 

INTERNETOWA 
Szczegółowe informacje 

oraz zapisy w PCA, ul. Skal
ników 4, tel. 845 03 03, e-ma
il: poczta@pca.art .pl 

AQUAPARK 
Rezerwacja: tel. 746-27-55, 

fax. 746-27 -60 
e-mail: 

biuro@,aquapark.com.pl 
www.aquapark.com.pl 
Zapraszamy: 
Poniedziałek - piątek - 8:00 

- 22:00 . 
SOb, Niedz, i Święta - 9:00 -

22:00 
AquaBilard 8złfh 

AQUAPARK ZAKŁAD RE
HABILITACJI LECZNICZEJ 

Aquafltness - Centnnn Odnowy 
Biologicznej 

Rejestracja: tel 746-27-11, fux. 746-
27-{x) 

e-mail: aquarehabilitaca@po1kowi-
cenet 

www.aquapark.compl 
Zapraszamy: 
Poniedziałek -piątek - 6:45 -22:00 
Sobota -10:00 -17:00 
Niedziela -10:00 -12:00 

PRZYCHODNIA 
PCUZ -ZOZ 

ul Kominka 7Poradnia Internistycz-

na i Pediatl:ycma 

Ponieclzialek -piatek 8.00 -18.00 
Sobota 8.00-14.00 
Tel. 746 0810, 11 
Nocne iświąteczne dyżury lekarskie 
Gabinet nr 32, teI. 746 08 54 
gabinet zabiegowy 
poniedziałek - piątek 7.00 -18.30 
sobota, niedziela i święta 8.00 -18.00 
laboratoIilnn, tel 746 08 39 
paniedzialek - piątek 7.30 - 18.30 
sobota 8.00 -14.00 
punkt szczepień, tel 746 08 55 
poniedzialek -piątek 7.00 - 17.00 
ośrodek pomocy pSychologicznej, 

teI. 746 08 60 
poniedziałek -piątek 8.00 -18.00 
Poradnie specjalistyczne - informa

cja 746 0812, 746 08 00 
Poradnia Med,ycyny Pracy - tel 746 

08 61 (badania kierowców, profilak
tyczne) 

API'EKA "CENTRUM", TEL. 746 
0882 

Aqua Hotel 
Recepcja: tel. 746-27-00, 

fax: 746-28-00 
e mail: hotel@aqu-

apark.com.pl 
www.aquapark.com.pl 

Dolnośląska Wyższa Szkoła 
Przedsiębiorczości i Techniki 

w Polkowicach 
Ul. Zachodnia 10; ponie

działek - piątek w godz. 8-
16; tel. 845 05 05 

Język angielski, niemiecki 
dla początkujących i śred
niozaawansowanych 

Studium Języków Ob
cych Mr Happy 

ul. Górna 5. strona inter-
netowa: www. 
mrhappy.com.pl 

Tel. 845-12-21 
Uczymy przede wszystkim 

języka angielskiego, nie-
mieckiego, francuskiego, 
włoskiego, hiszpańskiego, 
rosyjskiego. 

czynne: od poniedzialku 
do piątku - 12 - 19. 

JDJ Bachaiski 
Polkowice, ul. Głogowska 

13, strona internetowa: 
www.jdj.com.pl. 

Uczymy przede wszystkim 
języka angielskiego, nie-
mieckiego, francuskiego , 
wloskiego, hiszpańskiego, 

rosyjskiego. 
czynne: od poniedziałku 

do piątki - 10 - 18, wrzesień 
także soboty - 10 - 14 

Polkowice. ul. Głogowska 
13 

Tel. 746-24-47 

lINGUA VIVA 
ul. Kilińskiego 6, Polkowi

ce; tel. 845 Ol 90 
www.linguaviva.pl 
Kursy języków obcych: 

angielski, niemiecki i inne 
języki dla dzieci, młodzieży 
i dorosłych 

HELEN DORON 
Nauka języka angielskiego 

dla dzieci w wieku od l do 
14 lat. 

Tel. 84609 33; 608 584750 

08.11 - 14.11 - Apteka 
"Magnolia", ul. Moniuszki 
3a/2 

15.11 - 21.11 - Apteka "Avi
cenna" , ul. Browarna 14 

22.11 - 28.11 - Apteka przy 
ul. Skalników 4 

KRzYŻÓWKA JESIENNA 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 
I--+--I--I----l 

16 

17 

18 

19 

l. Wiosenny miesiąc 
2. PractUe w kitlu 
3. Piękno, uroda 
4. Cukierek lub kwiat 
5. Pralka babci 
6. Duży balkon 
7. Dzień tygodnia 
8. Pierwszy IIlę'ŻClYZna 
9. Jesienna krzewinka 
10. Artur .. -polski aktor 

11. stała posada 
12. Dlielnica Warszawy 
13. Nąjwiększ.e jezioro w Rl~ 
14. Sąsi.ad z pohldnia 
15. Pulchna kluska 
16. Na Pl~ 'Iatry, Alpy 
17. Bohater sienkiewic20wsk try

logii 
18. Sate1ita.mana balkonie 
19. Uroczyste PIĄYjęcie 

Iitely z pól ~ ~ paz;Iomo utv.>a:2ą~: imięinazwlsko 
~}i<;mXI. - 6 ~ ~ r. mila 00 Jat odj(3 śmierd Raz;w.iązaDia ImSi
my da;tarel.8ć do ~ BIbOOteki ~ w ~ ul 
SkBlników6 (dokIXlm1istq)ada).8pOOród}:X'Ilwkftlwycłutll:WiąZańmlbmiewy
kmwananagrodakslążkowa 

Sprostowanie 

W ostatnim numerze Gazety Polkowickiej w tekście "Deszczowa koszy
kówka" autor cytując Piotra Abramowicza popelllil błąd. Wlaściwa wypo
wiedź zawodnika drużyny "Jjggy" poWinna brzm1eć . - Nie liczyliśmy na tary
fę ulgową i rzeczywiście mecz byl dość ostry. bylo sporo fauli. Na szczęście 
wszystko to odbylo się w kulturalnej atmosfene. Za z1ą interpretację wypo
wiedz:i przepraszam. 

Andrzej Padnie\\'~kl 



Sport 

Mistrz Karol 
Polkowiczanin Karol Fryzowicz 

od pięciu lat trenuje piłkę 
nożną pod czujnym okiem Pio

tra Wójcika. Podczas tego
rocznych wakacji zanotował 
największy jak dotychczas 

sukces w swoim krótkim pił
karskim życiu. Wspólnie z ko
legami z reprezentacji Dolnego 
Śląska wygrał Turniej Finałowy 

mistrzostw Polski. 

- W finale pokonaliśmy re
prezentację Mazowsza, wal
ka była zacięta, ale to my 
okazaliśmy się lepsi. To by
ły niezapomniane chwile -
wspomina Karol. 

Podopieczny Piotra Wójci
ka wyróżnia się nie tylko ta
lentem, ale także konse
kwencją i uporem. 

- Ten chłopak ma charak
ter, jest bardzo ambitny. Je
żeli jego kariera będzie się 
rozwijała tak jak dotych
czas i nadal będzie z taką 
determinacj ą trenował to 
wróżę mu dużą przyszłość -
mówi Piotr WÓjcik. 

Podobnego zdania jest Ja
rosław Nosal, szkoleniowiec 
kadry Dolnego Śląska, z 
którą Karol zdobywał mi
strzostwo Polski. 

- Polkowicznin jest jed
nym z podstawowych gra
czy mojej drużyny. On w 
znacznej mierze decyduje o 
obliczu zespołu - mówi tre
ner. 

Podczas turnieju o Puchar 
Kazimierza Górskiego (tak 
oficjalnie nazywają się mi
strzostwa Polski w katego
rii wiekowej U 13) Fryzo
wic z występował na pozycji 
środkowego obrońcy. Jego 
gra zostala oceniona bardzo 
dobrze przez trenerów mło
dzieżowych obecnych na 
turnieju. Potwierdza to wy
bór polkowiczanina do naj
lepszej jedenastki turnieju 

- Tak jestem ustaWiany 
też w klubie. Odpowiada mi 
ta pozycja, chociaż moim 
piłkarskim idolem jest Por
tugalczyk Christiano Ronal
do, który akurat jest na
pastnikiem - mówi nam Ka
rol. 

Poza piłką nożna Karol 
interesuje się komputerami, 
uwielbia gry. lubi też poczy
tać gazety. Jest normalnym 
nastolatkiem. Bardzo po
ważnie jednak myśli o tym. 
by w przyszłości uprawiać 
zawód piłkarza. Lubi też 
podróże. Odwiedził już mię
dzy innymi Francję . Wraz z 
kolegami z drużyny Dolnego 
Śląska był tam na turnieju 

- To by1a nagroda za zaję
cie pierwszego miejsca, faj
nie bylo - wspomina z roz
rzewnieniem. 

MIody piłkarz z Polkowic 

mistrzem Polski, jaki kiedy- stępowal w barwach Polonii 
kolwiek występowal w Gór- w czasach, gdy ta nie miała 
niku Volkowice. Poza nim sobie równych w Polsce . 
tytUł mistrza Polski zdoby-
wał też Tomasz Moskal, na- Koruad Kaptur 
pastnik Górnika, który wy-

» Mówi Karol Fryzowicz 

Marzę o lidze hiszpańskiej 
- Jak to się stało, że zaczą

łeś trenować piłkę nożną? 
- Pięć lat temu rodzice za

prowadzili mnie na trening 
do Górnika Polkowice. I tak 
już zostałem w klubie. Wcze
śniej bardzo dużo grałem w 
piłkę z chłopakami na bo
isku. Oglądałem też mecze 
w telewizji. Zawsze bardzo 
interesowałem się piłką noż

ną · 

- Udaje ci się godzić tre
ningi z nauką w szkole? 

- Na razie tak, choć zdarza 
mi się dość często opusz
czać zajęcia lekcyjne. 
Wszystko jednak nadra
biam. Poza tym nauczyciele 
w Gimnazjum nr 1, do które
go chodzę są wyrozumiali. 

- Myślisz poważnie o ka
rierze zawodowego piłka

rza? 
- Tak. to jest coś co chciał

bym kiedyś robić. Najbar
dziej odpowiadałaby mi gra 
w jednym z klubów ligi hisz
pańskiej lub angielskiej . 
Takie jest moje marze
nie, ale wiem, że trud
no będzie je zrealizo
wać. 

- Na razie idzie ci 
nieźle. Wiesz, ze ża
den chłopak z Polko
wic nie był dotąd mi-

strzem Polski w młodzieżo
wej piłce nożneJ? 

- Nie, bardzo się cieszę, że 
mi się udało . 

- Komu zawdzięczasz tak 
duży sukces? 

- Przede wszystkim trene
rowi Piotrowi WójcikOWi. On 
trenuje mnie już pięć lat. 
Jest surowy, ale potrafi po
żartować, jest dla mnie 

Imię i Nazwisko: KDrol Fryzowicz 

Pozycja na boisku: środkowy 

obrońca 

Trener klubowy: Piolr W6jcik 

Trener kadry Dolnego Sląska: Ja
rosław osal 

Największy sukces: mh;lrzos/wo 

Pol ki do lal 13 

SporfDwe marzenie: grać IV klu

bie ligi Iliszpań kiej 

Hobby: komputery, gazety 

prawdziwym 
autorytetem. 

Rozmawiał: 

KOllr.ld Kapwr 
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-»Rozmowa z kapitanem CCC Polkowice Iloną Jasnowską eJ 

Brakuje szybkości 
- Pięć meczów, cztery po

rażki. Czego zabrakło w 
spotkaniach na początkU 
rozgrywek Torell Basket Li
gi? Czy teraz będzie lepiej i 
kibice mogą liczyć na kom
plet zwycięstw do końca 
pierwszej rundy rozgrywek 
ligowych? 

- Nasz system przygoto
wawczy jest inny niż więk
szości zespołów, szykujemy 
się na drugą część sezonu. 
Teraz brakuje nam przede 
wszystkim szybkości, ale 
też z realizaCją zało
żeń taktycznych nie 
jest najlepiej. Z mo
jej strony mogę po
wiedzieć. że zrobię 
wszystko, byśmy 

nie ponieśli już 

żadnej porażki 

- Martwi też 
poziom gry 
przeciwko 
zespołom, 
z którymi 
macie 
wal
czyć 

o 
meda
le .. . 

Róż

nica 
mię

dzy nami 
a np. Wisłą lub z 
Gorzowem jest 
widoczna. Wnio
ski z tych spo
tkań zostały 
wyciągnię

te przed 
kOlejnymi 
meczami, 
których już 
po prostu 
przegrać nie możemy. Na-

stawienie w zespole jest na 
pewno bojowe. 

- Jak komentował na tre
ningach postawę taktyczną 
zespołu trener Nowakow
ski. Z trybun wyglądało to 
nienajlepiej, szczególnie w 
poczynaniach ofensyw
nych? 

- Mówi, że za dużo akcji 
kończy się indywidualnymi 
próbami zdobycia punktów. 
Trener też zwracal na to 
uwagę. Postaramy w kolej
nych meczach grac bardziej 
zespołowo . Mam nadzie

je, że będziemy grali 
coraz lepiej. 

ROZl1liJwi,1ł Alldrzcl 
PJd/licw.\ki 

tlona Jasnowska 
zapewnia, że zrobi 
wszystko żeby jej 
zespół WW)Wcłł 

Krosno za mocne 
Koniec zwycięskiej passy. Pol-

kowickie tenisistki stołowe 
nie sprostały ekipie z Krosna 
przegrywając 4:6. Teraz czeka 
je pojedynek z liderem tabeli 
I ligi - zespołem PKS Rafaello 

Kazimiera Wielka. 

Pojedynek z ekipą z Krosna był 
bardzo zacięty. Jego lo&yważYłY się do 
ostatniej piłki O wyniku zadecydówa
Iy gry deblowe. Dotychczas ten ele
ment był mocną stroną po
Browiczanek, tym razemjed-

• nakokazal się gwoździem do 
przysłowiowej trumny. Po- I~_"'---

dopleczne trenera Slowiń
skiego Pl~ obydwie gry 
deblowe i caly mecz 4:6. Sw0-
je pojedynki tradyCY,jnie już 
w tym sezonie wygraty Doro
ta Nowacka oraz Ewa Bed
narska Niestety byIy one je
~ punk:tqjącymi za
wodniczkami z PoBrowic w 
tym meczu. Porażka z zespo
łem z Krosna by1a pierwszą 
po serii trzech zwycięstw F\) 

~h 1'01 :jkach drużyna 
t.n>'1a:"d f:iowińskielm L.ąinll -

je w tabeli I ligi gmpy południowej 2. 
miejsce i traci do lidera -PKS Rafuel
lo Kazimiera Wrelka dwa punkty. O si
le zespolu z Kazimiely W1elkiej polko
wiczanki będą mia1y okaĘię pl-zeko
nać się już 13 listopada Wówr:zlS bę
dą podejmować zesp6l1idera we wła
snej hali Mamy nadzieję, że ten mecz 
zakończy się wygraną drużyny z Pol
kawic. 

Początek meczu o godzinie 12-tej 
Wszystkich serdecznie zapraszamy. 
Emocji z pewnośdą nie zabraknie. 

KoK 
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Złoci chł.opcy Jeziorny show 
- Pr2ed rokiem zabrakło nam zaledwie cM,óch metr6N 
do ~ medalu. Postana.NiJiśmy, :że zrobimy 

V\tSZYStkD, by taka sytuaqa nigdy się nie pavvtórzyła -
mćNvi Gr2egorz Kielin, jeden z 1renet"ćNv średniodystan-

J.:{ 

SOIVCÓIV ;ze Szkoły Podstawovvaj nr 1. lkJało się. Z te
QClł'OCZI'l\d1 ZINVCrlNv d1łopcy przywieźfi :złoto. 
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Fmal Dolnośląskich Sztafetowych 
Biegów PrzeIąjowycb rozegrano 20 
pażdziemika W przygranicznej Olszy
nie, . Każdy z dziesięciu zawodników 
tworzących sztafetę musiał pokonać 

dystans 1000 metrów. Dziewczęta 

walczyIy na dystansie 200 metrów 
krótszym Na starcie stanęło 36 ekip z 
całego Dolnego ~.R>pechowym 
występie w roku ubiegJym, kiedy na 
ostatnich metrach ekipa SP 1 w .R>l
kowicach stracila medal, zawodnicy 
pod. czqjnym okiem dwójki trenerów 
-Grzegona Kielina oraz Doroty Koło
dziejczyk intensywnie przygorowywa
li się do startu wtegorocznej imprezie. 
- Przez półtora miesiąca ćwiczyliśmy 
~ razy w tygodniu. Przygorowali
śmy zawodników nie tylko pod wzglę
dem fizycznym, ale i psychicznym -
mówinam Dorota Kołodziejczyk 

Katorl.nicza praca przyniosła efekt, 
choć po pi~ zmianie nic nie 
wskazywało na ro, że poIkowiczanie 
okażą się bezkonkurencyjni. Ząjmo
wali bowiem dopiero dziewiąta lokatę. 

.R> drugjej zmianie bylijużna5. miej
scu WÓW('2..3S na trasę ~ Ma
rek Szabala. Th był przełomowy mo
ment ~ zawodów. Marek narzu
cił mordercze tempo i zostawił z tyłu 
caląst;awkę. Kolejni zawodnicypoIko
wickiej sztafety powiększali przewagę 
i ostatecznie nasi reprezentanci. pew
nie zwycię'ż\yli Na dnlgiej pozycji prz;y
biegiaclrużynaze Żmigrodu, ana trze
ciej ekipa Góly. Dziewczęta ząjęJy 10. 
pozyt;ję.- Zwycięstwo jest ukoronowa
niem wysiłku jaki właż.yliśmy w prz;y
gorowanie zawodników. Teraz trzeba 
myśleć o obronie tytułu zarok. Nie bę
dzie ro łatwe -kończy Grzegorz Klelin. 

KOllrn KJprur 

• To były trudne zawody.Byfi§my 
jednak bardzo dobrze przygoto-

wani i nie było problemów ze 
zwyo'ęstwem. Na mecie czułem 
się bardzo szcz~/iwy. To był jak 
dotychczas największy sukces w 
moim sportowym życiu-mówi 

Marek Szubała 

Juniorski popis 
Trwa zwycięska passa junio
rów starszych Górnika Polko
wice. Tym razem podopieczni 
Dominika Nowaka pewnie po
konali Parasol Wrocław 4:0. 
Wygraną zadedykowali chore
mu na raka koledze Mariuszo

wi Zawadzkiemu. 
Rozegrany 6 listopada w :Allkowi

cach tyIko przez pierwsze tn,YcIzieści 
minut mial w miarę wyrównany prze
bieg. .R>tem zarysowała się wyraźna 

przewaga gospodaIzy, którliY zdomi
nowali środek boiska i raz za razem 
stwarzali zagrożenie pod bramką g0-

ści. Pierwszego goła dla poIkowiczan 
zdobył tuż przed przerwą PawelKazi
mierez.ak wykorzyst\.!jąc doskonale 
podanie K.amila Wacławczyka W dru
giej odsłonie t€go pojedynku bmmki 
zdobywa1ijesl.cze ~Drabiki wa. 
cławczyk Było ro kolejne zwycięstwo 
poJkowickich PiIkmiY. którliY w na
stępnej kolejce podejmować będą 
prowadzący w tabeli Dolnośląskiej li
gi Juniorów zespól Parasola \\Tocław. 

KoK 

Po widowiskowej grze w 
pierwszej pOłowie Górnik po
konał Radomsko 3:1. Kapitalną 
partię rozegrał Marcin Jezior
ny popisując się efektownymi 
strzałami głową, po których 
dwukrotnie padały bramki. 
Do meczu z Radomskiem 

podopieczni trenera Wojny 
przystępowali wyjątkowo 

zmotywowani. 
- Jesteśmy świadomi tego, 

że po laniu w Bełchatowie 
nie możemy sobie pozwolić 
na stratę punktów z Ra
domskiem, bo to bylaby ka
tastrofa - mówił WojCiech 
Górski, kapitan czarno-zie
lonych. 

Od pierwszego gwizdka 
sędziego Marcina Nowaka z 
Koszalina piłkarze z Polko
wic dominowali. Raz po raz 
przeprowadzali groźne ak
cje stwarzając zagrożenie 

pod bramką gości. I w koń
cu zaczęli strzelać . W samej 
tylko pierwszej połowie me
czu z Radomskiem Górnik 
oddał więcej celnych strza
łów na bramkę rywali niż w 
trzech ostatnich pojedyn
kach przed własną publicz
nością . Poza tym pod
opieczni trenera Wojny gra
li szybko, efektownie i po
mysłowo. Szczególnie w 
pierwszej połowie. Wtedy 
też padly dwie piękne 

bramki, obie po uderze
niach głową stopera Marci
na Jeziornego. Dwukrotnie 
w roli podającego wystąpi! 
Wojciech Górski. Przy 
pierwszym golu dośrodko

wywał z rzutu rożnego, przy 
drugim natomiast z wolne
go. Każda z tych bramek 
mogłaby z po_wodzeniem 
konkurować o miano naj
piękniejszej w każdej lidze 
świata. Sytuacji strzelec
kich w pierwszej odsłonie 

meczu z Radomskiem było 
znacznie więcej, ale nieste
ty ani Adamskiemu, ani Ła
giewce, ani Gancarczykowi 
nie udało się pokonać 
bramkarza gości. Tej sztuki 

dokonał za to Jacek Be
rensztajn. kapitan gości, 
który popisał się efektow
nym uderzeniem z rzutu 
wolnego. Piłka po jego 
strzale z 20 metrów wylądo
wała w samym okienku 
bramki bezradnego Kopa
nieckiego. Po zmianie stron 
piłkarze nie grali 
już tak efektow
nie, jak w pierw
szej części meczu. 
Było dużo walki, 
często z przekro
czeniem przepi
sów. W 86. minu
cie gola dla po
lkowiczan zdobył 
Marek Gancar
czyk, który popi
sal się efektow
nym rajdem za
kończonym strza
lem z ostrego ką
ta w krótki róg 
bramki gości. 

- Najważniejsze, 

że po klęsce 1:6 z 
Bełchatowem ze
spół się pOZbierał 
- cieszył się po 
meczu trener Woj
no. 

Teraz polkowiczan czeka 
mecz ze Szczakowianką Ja
worzno, który zakończy roz
grywki rundy jesiennej II li
gi. 

KOIlr.ld Kaptur 

Dwugłos trenerski 
Sławomir Majak - trener Ra

domska: 
Je-

stem 
zdener
wowany 
nie tylko 
tym, co 
wypra
wiali pa
nowie w 
czar
nych 

strojach, ale i tym, co zapre
zentowal mój zespól. Sędzio
wie niepotrzebnie dopuścili do 
ostrej gry i nieslusznie karali 
zawodników kartkami. Wygrał 
zespół lepszy, to nie podlega 
dyskusji. Zawodnicy zagrali 
poniżej oczekiwań i możliwo
ści. Uważam jednak, że sędzio
wie nie musieli pomagać Gór
nikowi w odniesieniu tego zwy
cięstwa. 

Wiesław Wojno, trener Górnika 

Byli-
śmy-

ogrom
nie 
zmoty
wowani 
i bar
dzo 
chcieli
smy 
wy

grać. Zawodnicy zaprezento
wali wszystko na co ich stać. 
Powrót do składu Adamskiego 
odmienił oblicze drużyny. Z do
brej strony pokazał się Adam
czyk, który wyłączyl z gry mózg 
Radomska - Berensztajna. Naj
ważniejsze jednak. że wreszcie 
zawodnicy zaczęli strzelać z dy
stansu. Za postawę na boisku i 
walkę drużynie należą się slowa 
uznania. 
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